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博士学位论文开题报告书
Thesis proposals of the graduates for the Ph.D degree
研 究 生(Name)                 

学    号(Stu.No.)                

学科专业(Specialization)  1. Pedagogy     
                  2.            

研究方向(Research orientations)                
导师组长(Team leader)                 

学院名称(Department)                 

开题日期(Date)               
天津职业技术师范大学研究生处制
填表说明与要求
Instructions and requirements
1.开题时，研究生应向开题报告审查组提供60篇左右与研究内容直接相关的参考文献实物。
The graduate students should provide at least 60 reference materials directly related to the research to the evaluation group.
2.文献综述一般应包括与论文选题相关的国内外研究的进展、现状、问题与发展趋势等。
Literature review should generally include the research progress, current situation, problems and developing trend related to the selected topic.
3.参考文献格式参照学位论文。
Take the format of the degree thesis as a reference.
	学位论文题目

Topic
	

	课 题 来 源

Origin of the topic
	

	一、研究问题与文献综述（研究背景与问题、相关文献综述、参考文献）
    Research subjects and the literature review ( research background and the subjects, related literature review and the references)


	二、课题研究目标、研究内容和拟解决的关键性问题

    Research target, research content and the key problems to be solved



	三、拟采取的研究方法、技术路线、试验方案及其可行性分析

    Research methods, technical route, testing program and the feasibility analysis



	四、课题的创新性

    Innovativeness of the project


	五、计划进度、预期进展和预期成果 
    Project progress planning, expected progress and the expected achievements
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	专

家

审

查

组

成

员
	姓  名
	职  称
	工  作  单  位
	本人签名
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□  同 意；        □  不 同 意。

（ 同意    人； 不同意    人 ）


专家审查组组长签名：
日期：      年    月    日
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